
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   

te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 15. Zasedání výkonného výboru AVZO TSČ ČR, z. s.  

 

Kutná Hora, Palackého nám. 316, hotel Mědínek, 5. června 2022 od 15:00 hodin. 

 

  

Přítomní:  JUDr. Krabička, p. Remža, p. Kožený, sl. Slezáková, p. Baroch, p. Mikulčík, p. Hůla, Mgr. 

Pokorná, Veber 

Hosté: 4 hosté, p. Lhotka, Bc. Krejčová, p. Matějka, p. Daniel 

Omluveni: p.  Musil, p. Havelka, p. Strmiska, p. Kropáček, p. Michna 

 

Pozváno 17 hlasovacích členů, přítomno 10 hlasovacích členů. Jsme usnášení schopni.  

1A) Zahájení 

JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil zasedání výkonného výboru. Poděkoval za účast 

přítomným členům VV a hostům.  

 

 

 

Návrhová komise: Veber, Slezáková - schváleno 

Pracovní předsednictvo: JUDr. Krabička, Kožený – schváleno 

Zapisovatelka: Krejčová – schváleno 

Ověřovatel zápisu: Remža – schváleno 

 

 

Navržený program  

1. Zahájení, prohlášení usnášeníschopnosti, schválení programu, volba návrhové komise, schválení 

zapisovatelky a ověřovatele zápisu  

2.  Projednání zprávy předsedy o činnosti předsednictva od 14. zasedání Výkonného výboru AVZO 

TSČ ČR, z. s. včetně kontroly plnění úkolů  

3. Projednání zprávy o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s.,  

4.  Projednání hospodaření AVZO TSČ ČR, z. s. – schválení účetní závěrky za rok 2021, schválení 

výroční zprávy 2021, odvody čl. příspěvků na rok 2022 a plnění rozpočtu za rok 2022 a 

ekonomické a hospodářské záležitosti  

5. Zprávy o činnosti krajských koordinátorů a činnost p.s. v krajích a dále zprávy předsedů RS a 

RDM 

6. Různé, diskuze  

7. Přijetí usnesení 15. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR  

8. Závěr 

 

Návrh změny: Nejprve provést schvalování a teprve přednesy zpráv.  

Program schválen s touto úpravou.  

 

Součástí pozvánky byla účetní závěrka. Pí. Pokorná – podle těchto čísel se dlouhodobý majetek 

vztahuje k budovám hlavního spolku? Jedná se o budovy. Krátkodobý majetek je tvořen pouze penězi, 

které jsou vedeny na účtu. Veškerý nemovitý majetek je veden v držení jednotlivých p.s. Tedy není 

uveden v hlavní účetní závěrce.  

Schválení účetní závěrky – schváleno jednomyslně. 

 



Výroční zpráva za rok 2021 – Pí. Pokorná – ve výroční zprávě není uvedena jako krajský koordinátor 

a nejsou ukončovány některé věty. Zejména na začátku: Kdo jsme…. Seznam našich p. spolků – 

chyba u Náchodské organizace. Zjištěny další chyby a je nutno vyměnit celou tabulku p.s. Jinak bez 

výhrad.  

Výroční zpráva s uvedenými úpravami – schváleno jednomyslně 

 

Poděkování p. Remžovi, za vypracování Výroční zprávy za rok 2021. 

 

Nákup 20ks terčových vyhodnocovacích zařízení INBAND pro p.s. Chrastava do max. výše 

600000Kč včetně laptopů. Tyto zařízení jsou již využívání na jiné střelnici, nejsou zde kabeláže, vše je 

univerzální. Je lehčí než SETA. Je to s úpravou na malorážku. V současné době platná cena je 

garantována do 30.6.2022. Za zařízení bude odpovědný p. Mikulčík. 

 

Hlasování o zakoupení 20ks zařízení do max. výše 600.000Kč včetně DPH se zapůjčením pro p.s. 

Chrastava – jednomyslně schváleno. 

 

p. Hůla – předložil žádost z p.s. Horní Cerekev.  

JUDr. Krabička – AVZO nemá 20ks takových zařízení. V žádosti dále chybí o jaké zařízení by se 

jednalo.  

p. Matějka – upravil tuto žádost na dvě žádosti a to, aby AVZO zakoupilo elektronické vyhodnocovací 

zařízení pro střelbu z malorážných pušek a tyto následně zapůjčilo do p.s. Horní Cerekev. Kdy pro 

jejich zakoupení bude spolupracovat se sl. Slezákovou nebo s p. Mikulčíkem.  

Zasláno nové znění žádosti od krajského koordinátora ve znění:  

„Žádám AVZO TSČ ČR z.s. o zakoupení 20ks terčových elektronických vyhodnocovacích zařízení 

pro střelbu z malorážných pušek včetně příslušenství v max. výši 600.000Kč a následné jejich 

zapůjčení AVZO TSČ ČR Horní Cerekev, p.s., kde za ně bude zodpovědný p. Matějka, popř. předseda 

p.s.“ 

 

 

Informace o konání STO v termínu 30.9 - 2.10.2022 v Mlýnkách u Strážnice a schválení 15tis. na jeho 

konání. 

 

Pí. Pokorná podala zprávu za Královehradecký kraj. Následně se omluvila a odešla. 

 

Ad 2) Zpráva předsedy:  

Uvedl, že od minulého výkonného výboru se předsednictvo sešlo 2x a dále řešení kauz a problémů 

probíhalo e-maily 

byly stížnosti na činnost rady střelectví a ke kalendáři AVZO vše projednáno. 

Upozornil na povinnosti nejpozději vždy nejpozději do 5 let povinnost provést volbu nového předsedy 

p.s. a poslat písemné materiály cestou JUDr. Krabičky na Městský soud v Praze.  

Informoval o prováděných likvidacích. Kdy se zejména jedná zejména o 190 p.s., které jsou 

nekontaktní. 

Povinnost od 1.1.2023 zřídit si datovou schránku, kdo nezřídí sám, bude mu zřízena automaticky 

státem.  

Uvedl, že finanční prostředky AVZO byly rozděleny do dalších 4 bank, vždy s max. vkladem 

2500000Kč, i když je zde malé úročení.  

Zabývali jsme se dotacemi MŠMT a NSA, kdy zde nedokážeme kvůli vyhlášeným podmínkám podat 

žádost o dotace. Na POKOSu nemáme informace. Nejsou dostupné www stránky. Vyúčtovali jsme 

řádně loňskou dotaci.  

Informoval o tom, jak se vyúčtovávají příspěvky na činnosti krajských koordinátorů. 

Informoval o tom, že v některých krajích jsou stále krajské KRKOLy jako p.s. 

Bylo uspořádáno Mistrovství AVZO ze vzduchových zbraní.  

Hovořil o problematice nákupu terčů IMBAD a projednávala se žádost Horní Cerekve. 

Projednávala se činnosti kontrolní komise.  

O odvodech členských příspěvků. 



O práci s mládeží. 

O vydávání registračních listů za 100Kč poplatek.  

O účetní závěrce za hlavní spolek. 

O návrhu na zvýšení cestovného ve výši 5kč za 1km. Dodatek směrnice č. 2 o cestovních náhradách:   

 

Schváleno jednomyslně.  

 

O návrhu na zvýšení měsíčního poplatku na činnost sekretariátu vzhledem ke zvýšení cen energií na 

částku 17.200Kč. Bylo schváleno na předsednictvu.  

Informoval o nečinných p.s., že prováděl lustrace v různých evidencích, a ještě požádá o provedení 

lustrace u Odboru pro zbraně a bezpečnostní materiál, zda u těchto p.s. jsou registrovány zbrojní 

licence, zbraně, zbrojní trezory či provoz střelnice.  

Bylo zjištěno, že některé p.s. prováděly platbu odvodu za p.s. ve výši 200Kč, kdy neposlali ani číslo 

počtu dětí, mládeže a dospělých.  Budou tyto p.s. informovány, že tyty účetní roky jsou uzavřeny a 

byly podle zaslané částky uhrazena pojištění a další náklady. Přeplatky tedy nemohou být vráceny. 

Informoval o zbrojní dílně AVZO u p. Havelky. Je nutno provést inventuru zde umístěných našich 

věcí/strojů. Kdy vzhledem ke Covidu nebyla několik let inventura. Inventurou pověřena sl. Slezáková 

a zpráva bude předána předsednictvu a následně VV.  

Odvody: 33 p.s. neuhradilo dosud odvody. Těmto p.s. bude zaslaná výzva k úhradě do 30.9.2022. 

Informoval o podané žalobě na náš z.s. o neplatnosti usnesení VV ze dne 13.6.2020. Tento den byl 

schválen návrh na zrušení p.s. Kalibr s likvidací. 

 

Ad3) JUDr. Krabička informoval o probíhajících likvidací zrušených p.s. dle předloženého a 

zaslaného materiálu členům VV. 

 

Ad 4) Na základě předložených materiálů – návrhu účetní závěrky za rok 2021, výroční zprávy AVZO 

za rok 2021 – oba materiály byly schváleny úvodem zasedání VV, včetně jejich schválení, dále podal 

informace k odvodům čl. příspěvku p.s. k 15.5.2021, k plnění rozpočtu za rok 2022 – dle předloženého 

a zaslaného materiálu.  

 

Ad 5) Zprávy krajských koordinátorů a rad 

p. Hůla – střelnice Plačkov 

sl. Slezáková – Puškařské MČR v kulích by měla být v Horní Cerekvi. MČR v pistolích zatím není 

stanoveno. Návrh na střelnici Plačkov.  

 

Ad 6) Různé:  

p. Mikulčík – zda se dostávají a za jakých podmínek příspěvky na pořádání MČR.  

 Ano. Ve výši 10.000Kč, ale musí se vyúčtovat, tedy poslat 

 

Úkol pro sekretariát: Nejpozději do 31.8.2022 vyzval p.s., které dosud nezaplatili odvody.  

 

Ad 7) p. Veber seznámil přítomné s usnesením z dnešního zasedání VV. Usnesení schváleno 

jednomyslně.  

 

 

Ad 8) JUDr. Krabička všem přítomným poděkoval za účast. Uvedl, že příští zasedání VV bude 12. 

listopadu 2022 v Chebu na sekretariátu a zasedání VV ukončil. 

 

 

 

Zapsala:  

Ivana Krejčová 

                  

                      JUDr.  Vítězslav Krabička      

        předseda                      


